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Råd för funktionshinderfrågor 

vid trafiknämnden och Stockholms 

Stads Parkerings AB 

PROTOKOLL 2/2019  

  

 

 

   
 

 Tid Måndagen den 25 februari 2019  

kl. 13.30 – 16.00 
   

 Plats Jungska rummet, Tekniska Nämndhuset 
   

 Justerat  

  

Godkänt men ännu inte underskrivet! 

 

Sven Hallberg Gunilla Anegren 

  

 
Närvarande  

 Ledamöter: 

 Sven Hallberg (HSO/ÅSS), ordföranden 

Lena Huss (HSO/RSMH), vice ordföranden 

 

Amir Amirriazi (DHR)  

Gunilla Anegren (HSO/R)  

Örjan Jörlebo (HSO/RTP)  

Gunnar Slätt (HSO/FHDBF)  

Marie-Louise Wahlberg (SRF)  

 

 
Tjänstemän: 

 Rådets sekreterare Åse Geschwind samt tillförordnade 

förvaltningschefen Fredrik Alfredsson och föredragande Jan 

Prestberg från trafikkontoret och Torbjörn Falksund från 

Stockholms Stads Parkerings AB. 

 

 
 

 § 1 
Val av justerare  
 
Beslut 

Rådet utser Gunilla Anegren att tillsammans med 

ordföranden Sven Hallberg justera dagens protokoll 

 

 § 2 
Dagordningen fastställs 
Dagordningen godkänns. 
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 § 3 
Föregående protokoll 
Rådet godkänner protokoll 1/2019 från den 28 januari 

2019 och lägger det till handlingarna. 

 

 

 § 4 
Inkomna skrivelser och protokoll 
 

Inga skrivelser eller protokoll har ännu så länge kommit 

in till rådet. 

 

 

 § 5 
Inkomna remisser 
 

Inga remisser av intresse för rådet har inkommit inför 

dagens sammanträde. 

 

 

 § 6 
Ärenden tagna på delegation 
 

Inga ärenden är tagna på delegation inför dagens 

sammanträde. 

 

 

 § 7 
Trafiknämnden 
Preliminär föredragningslista till trafiknämndens 

sammanträde den 7 mars 2019 är utsänd till rådet. 

 

Rådet diskuterar följande ärenden på trafiknämndens 

dagordning: 

§ 14 Renovering av Lokattens trappa 

 övergångskonstruktion mot Katarinavägen. 

 Reviderat genomförandebeslut 

och 
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§ 22 Hur trafikkontoret arbetar med och ser på 

 trafiksäkerhetsfrågor som särskilt rör oskyddade 

 trafikanter som cyklister och gångtrafikanter. Svar 

 på skrivelse från Jan Valeskog (S) 

Beslut 

Rådet beslutar att formulera frågor om hissar för att jämna 

ut höjdskillnader i staden och tydlig vägvisning till dem 

samt trafiksäkerhet kopplat till cykel och gångtrafik då 

rådet träffar trafiknämndens presidium nu i vår. 

 

 § 8 
Stockholms Stads Parkerings AB 
Föredragningslista till Stockholms Stads Parkerings AB:s 

styrelsemöte den 14 februari 2019 är bifogad. 

 

Vid dagens sammanträde kommer Torbjörn Falksund från 

Stockholms Stads Parkerings AB för att tillsammans med 

trafikkontorets Jan Prestberg för att informera rådet om 

parkeringsregler på tomtmark respektive gatumark. 

Se § 10. 

 

 § 9 
Tillförordnade förvaltningschefen hälsar rådets 
ledamöter välkomna 
 

Tillförordnade förvaltningschefen Fredrik Alfredsson 

hälsar rådets ledamöter välkomna till den nya 

mandatperioden. Fredrik delar ut trafikkontorets ”VP i 

korthet” och öppnar upp för frågor från rådets ledamöter. 

 

Rådet lyfter att de saknar en kontaktperson i stället för 

Berit Mårtensson som nu gått i pension. Innan Berit var 

det Catarina Nilsson som var rådets kontaktperson. 

Fredrik svarar att han tar med sig frågan. 

 

Rådet är intresserade av projektet för förbättrad 

vinterväghållning för gående som just nu pågår och beslut 
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fattas att bjuda in Susanne Pettersson som är 

trafikkontorets projektledare. 

 

Rådets ledamot Marie-Louise Wahlberg tar upp en fråga 

som gäller felbyggt ledstråk vid Odenplan. Beslut fattas 

att bjuda in Catarina Nilsson till rådet för att i särskild 

ordning diskutera ledstråk. 

 

Rådets ledamot Örjan Jörlebo tar upp fråga om rörlig 

reklam längs Klarastrandsleden. Örjan anser att det är 

livsfarligt att ha reklam på det viset. Fredrik svarar att 

trafikkontoret har låtit utreda om det är trafikfarligt att ha 

den här typen av reklam och den samlade bedömningen är 

att det inte är det. 

 

Fredrik frågar rådet hur de tycker att samarbetet med 

trafikkontoret fungerar. Rådets ordförande Sven Hallberg 

svarar att rådet har en bra dialog med kontoret och även 

med politikerna i trafiknämnden. 

 

Frågor som rådet avser arbeta mer med framöver är: 

Cykelfrågor, frågor om vinterväghållning, ledstråk och 

offentliga toaletter. 

 

Fredrik Alfredsson tackar rådet för ett trevligt samtal. 

 

Beslut 
Rådet tackar Fredrik Alfredsson för samtalet. 

 

 

 § 10 
Parkeringsregler på tomtmark och gatumark 
Föredraganden: Torbjörn Falksund från Stockholms Stads 

Parkerings AB och Jan Prestberg från trafikkontoret 

 

Torbjörn och Jan förklarar skillnader och likheter i 

parkeringsreglering på tomtmark respektive gatumark och 

svarar på rådets frågor. 

 

Parkeringsreglerna skiljer sig mellan tomtmark och 

gatumark. 
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Tomtmark är alla fastigheter och kan ha både privata, 

kommunala eller andra ägare. Upplåtelsen av parkeringen 

sker här på civilrättslig grund. På tomtmark beivras 

felaktiga uppställningar med kontrollavgift. 

Ett enkelt sätt att se skillnad på gatumark och tomtmark 

beträffande parkeringsbestämmelser är att det på 

tomtmark alltid finns en tilläggstavla som anger vem som 

är ansvarig. 

 

Gatumark är alla våra gator, torg och annan offentlig 

mark. Parkeringsupplåtelsen sker enligt den 

offentligrättsliga lagstiftningen. På gatumark beivras 

felaktiga uppställningar med felparkeringsavgift. 

 

Parkeringstillstånd för rörelsehindrade ger rätt att i vissa 

fall parkera i strid mot parkeringsförbud. 

 

o På kommunal gatumark har man alltid rätt till tre 

timmar, i många kommuner ännu mer. 

 

o På privat mark finns ingen automatisk rätt att 

parkera i strid med någon regel. 

 

Privat mark känns igen genom att det vid infarten, 

under den skylt som tillåter eller förbjuder 

parkering, framgår namnet på 

parkeringsövervakaren eller markägaren samt 

dennes telefonnummer. Observera här att även 

något som låter väldigt kommunalt kan anses vara 

privat mark.  

 

Ett samtal förs och frågor ställs och besvaras. 

 

Beslut 
Rådet tackar för informationen och framför bland annat 

följande: 

 

Det bör inte kosta någonting att parkera för en person med 

funktionsnedsättning som behöver bilen för att kunna ha 

en normal vardag. 
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Personer med handikapptillstånd bör få parkera 24 timmar 

på platser där parkering är förbjuden. En återgång från det 

nya regelverkets tre timmar är önskvärt. 

 

Det är viktigt att även tänka på personer med kognitiva 

funktionsnedsättningar då man utformar P-automater. 

 

 

 § 11 
Bevakningslistan 
 

Rådet går igenom och uppdaterar bevakningslistan. 

 

 § 12 
Övriga frågor 
 

a) Information om hantering av personuppgifter är 

utdelat till rådet. 

 

Beslut 
Rådet tackar för informationen. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Åse Geschwind 

 


